

250ML户外用品防水喷雾剂（防水、防油、防尘、防污及防脱色）

产品名称	250ML户外用品防水喷雾剂（防水、防油、防尘、防污及防脱色）
公司名称	佛山市顺德区科盈日用品有限公司（营销部）
价格	1.00/支
规格参数	产品类别:鞋油 品牌:新亮 产地:佛山顺德
公司地址	中国 广东 佛山市顺德区 大良国际商业城A区二座
联系电话	86 0757 28631011 13690701113

产品详情

产品类别	鞋油	品牌	新亮
产地	佛山顺德	箱装数量	48

户外用品防水喷雾剂

本产品已通过欧盟rohs指令2002/95/ec检测标准，具有很强环保性的新一代纳米技术防水剂。本产品引进欧洲环保配方和原料，渗透力极强，作用于皮革和纺织品纤维，使皮革和纺织品与水不亲和，产生荷叶效应。能有效防水、防油、防尘、防污及防脱色。如在新皮革和纺织品使用前喷涂，能延长皮革和纺织品使用寿命、保持美观，效果更佳。（对于磨砂皮和翻绒皮在防水的同时，更能使其皮革绒毛柔软）。

使用范围：

适用于户外新皮革和纺织品的基础护理，用于各类皮革和纺织品（含翻绒皮、磨砂皮、犴皮）制成的皮鞋、皮衣、皮手套等皮具以及户外服装、鞋帽、背包、帐篷等户外纺织品面料。不适合于漆皮及银底皮。

使用方法：

用前请先摇匀，在距离物品表面20厘米处直接喷涂至表面均匀，待自然晾干即可。（由于制造皮革和纺织品的工艺各有不同，使用前请首先在物品不明显处进行小面积喷涂，如不出现问题再整体喷涂。）

注意事项：

本品为易燃品，切勿将瓶戳破或火源附近使用。请存放在50℃以下阴凉干燥处，勿让儿童玩耍。

this product has already passed eu rohs instruction 2002/95/ ec examinations are standard, have very strong environmental protection new generation na rice technique waterproof.this product ushers in european environmental protection formula and raw material and permeate dint the strongest, the function is at the leather and the textile product fiber and make leather and textile product and water not close and, produce a lotus leaf effect.ability effective watertightness, defend oil, dust palliative and defend dirty and defend to take off a color.such as spray before the new leather and the textile product uses, can prolong leather and textile product service life and keep beautiful, the effect is better.(for whet sand skin and turn over rong skin at the watertightness of at the same time, can even make its leather floss soft).

use scope:

be applicable to outdoor new leather and the foundation nursing of textile product, used for the skins, such as shoes, fur-lined jacket and skin gloves...etc. that each kind of leather and textile product(contain to turn over rong skin and whet sand skin, skin) make into to have and outdoor clothing, shoe hat, shoulder bag, and tent...etc. the outdoor textile product noodles anticipate.it be been not suitable for to enamel leather and silver bottom skin.

operation method:

before using please shake first even, at be apart from the product surface 20 li rices place to directly spray to the surface even, need nature to dry in the air then.(because the craft of the manufacturing leather and textile product is each to have a dissimilarity, use ex- please carry on small area and spray in the product not obvious place first, if don't appear a problem again whole spray.)

regulation:

this article is an easy ran article, absolutely not to bottle the chuo break or the fire source neighborhood use.please deposit in a below 50℃ cool dry place, make the child play.